
 
Aktuella frågor 
 
Korponämnden 21.09.2022 § 14    
      
 
 Anropstaxitrafiken i skärgården. Anropstaxi till m/s Baldur VARJE vecka istället 

för varannan vecka, är detta möjligt? 
 
 Korpo centrumplan. Nämnden frågar Pasi Hyvärilä och Matias Jensen till nästa 

möte för diskussion om Korpo centrum planen. 
 
 Diskussion om skärgårdsnämnden och hur kan man påverka saker som är 

specifika och aktuella inom olika kommunområden? 
 
 __________________


